
编号 375（Contact No.375）
TP02 系列

TP02 系列多触功能的触摸屏的控制台 & 控制 IC 停产

更改通知

2021年08月31日发行           　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

TP02 系列多触功能的触摸屏的控制台 & 控制 IC 的原厂停产，导致控制板 & 控

制 IC 组合的产品不能生产。此停产受影响的包含控制台 & 控制 IC 停产组合的标

准品和定制品的全机型。具体的停产型号请参照下表。

更改类型 ：
□  设计　	 □  零件编号
□  产品  	 □  外观

多触功能的触摸屏的控制台
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2021/08/31  Engineering Department

Effective Date
Orders for the discontinued TP02 Series Controller Board and IC Chip will be accepted through September 30, 2021.

Change Notice
Contact No. 375

TP02 Series

Type of Change:
Engineering
Product

Part Number
Appearance

Discontinuation of Multi-Touch Controller Board  
& IC Chip for TP02 Series Touch Screens

The TP02 Series Touch Screens Controller Boards and IC Chips will be discontinued. 
Therefore, the TP02 Series package options with the touch screen and multi-touch  
controller board or the touch screen and multi-touch IC chip will no longer be available. 
This change will apply to standard and custom controller boards and IC chips. Part 
numbers for discontinued multi-touch controller boards and multi-touch IC chips are 
displayed on the following table.

Effected Standard Part Numbers

Touch Screen & Multi-Touch Controller Board Touch Screen & Multi-Touch IC Chip

TP02104A-4KB TP02104A-4KC

TP02106W-4KB TP02106W-4KC

TP02121A-4KB TP02121A-4KC

TP02121W-4KB TP02121W-4KC

TP02150A-4KB TP02150A-4KC

TP02156W-4KB TP02156W-4KC

TP02190A-4KB TP02190A-4KC

Notes
There are no alternates for the discontinued multi-touch controller board or the IC chip.
The single touch controller boards, TP02CS04CKS (RS232C Standard) and TP02CU04CKS (USB 2.0 Full Speed), are available 
for use with TP02 Series Touch Screens. 
Contact information is below if more details are needed.

The Multi-Touch Controller Board  
and IC Chip will be discontinued.

DRAFT
8.13.21

备注 :
已停产的多点触控控制器板或 IC 芯片是没有替代品。
如果需要了解更多详细信息，请与厂家联系。
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适用日期
TP02 系列多触功能的触摸屏的控制台 &控制 IC停产将于 2021年 9月 30日生效。

TP02 系列停产的零件号

附属触控面板和控制台 附属触控面板和 IC


